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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyn ě v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2016 – 2019 
 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 15. zasedání akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 23. 1. 2018 
Přítomni:  Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Ing. František Klimenda; Ing. Pavel Kraus; prof. Ing. Jan 
Mádl, CSc.; PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Blanka Skočilasová, Ph.D.; Ing. Jaroslava 
Svobodová, Ph.D.;  
Nepřítomni: Ing. Jan Kampo; Bc. Sofie Žárská; 
Hosté: Ing. Petr Majrich, Ph.D.; prof. Ing. Štefan Michna, PhD.;  
Zapisovatelka: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
6. Zrušení SD č. 5/2013 bez náhrady 
7. Informace o Vnitřním mzdovém předpisu 
8. Vyhlášení doplňujících voleb do AS FSI 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.00 hod. v budově děkanátu fakulty, zahájil a dále řídil předseda senátu Jan 
Mádl. Konstatoval, že je přítomno sedm členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Mádl předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn a upraven následovně:  

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání  
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Informace z hlasování per rollam 
5. Ekonomické záležitosti 
6. Uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
7. Zrušení SD č. 5/2013 bez náhrady 
8. Informace o Vnitřním mzdovém předpisu 
9. Vyhlášení doplňujících voleb do AS FSI 
10. Různé 

a) Webové stránky fakulty 
11. Závěr 

 
Hlasování: pro 7 proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[86]. 
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Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
Jaromír Cais a František Klimenda. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[87]. 
 
Ad 4) Předseda senátu informoval o hlasování per rollam - schválení uvolnění celkové částky 
200 000,-Kč na úhrady více práce a nákupu vybavení do vybudované kuchyňky v laboratořích 
FSI Za Válcovnou. 
 
Usnesení: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje uvolnění celkové částky 200 000,-Kč na úhrady vícepráce a nákupu 
vybavení do vybudované kuchyňky v laboratořích FSI Za Válcovnou.“ 
 
Hlasování per rollam: pro 8, proti 0, zdržel se 1 
 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Děkan Štefan Michna informoval senát o ekonomických záležitostech. Senát byl 
informovaný o nízkém čerpání v TA 15 a TA 16. Ve FRIMu FSI je cca 2 891 000,-Kč. 
Senát bere na vědomí. 
 
 Ad 6) Tajemník Petr Majrich přednesl žádost o čerpání z FRIMu FSI ve výši 1 000 000,-Kč, 
z důvodu předfinancování projektu „U21 MOPR“. Viz příloha č. 1. 
 
Návrh usnesení [88]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění celkové částky 1 000 000,-Kč 
na předfinancování projektu „U21 MOPR“.“ 
 
Senátor Jaromír Cais se informoval, zda z tohoto projektu budou hrazené pouze výukové 
prostory. Děkanem Štefanem Michnou mu tento dotaz byl odsouhlasen, z projektu lze hradit 
pouze vybavení učeben a laboratoří. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[88]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna přednesl žádost o zrušení SD č. 5/2013 Opatření o působnosti 
proděkanů, tajemníka fakulty a vedoucích kateder Univerzita J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
FVTM, a to bez náhrady. Došlo k reorganizaci fakulty a také uvedení pracovníci v této 
směrnici mají pracovní náplně, ve kterých je stanovena jejich působnost, proto tato směrnice 
pozbývá smysl. 
 
Návrh usnesení [89]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje zrušení Směrnice děkana č. č. 5/2013 Opatření 
o působnosti proděkanů, tajemníka fakulty a vedoucích kateder Univerzity J. E. Purkyně 
v Ústí nad Labem Fakulty výrobních technologií a managementu, bez náhrady.“  
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[89]. 
 
Ad 8) Děkan Štefan Michna informoval o novém vnitřním mzdovém předpisu UJEP (dále jen 
„VMP“), který vyšel v platnost k 1. 1. 2018. Úpravy VMP byly stanoveny zákonem. U 
většiny AP a THP byl upraven tarifní plat, dle platového zařazení (třídy) a zaručené mzdy.  
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Dále děkan informoval o možnosti přiznat zaměstnanci příplatek za vědecko-pedagogický 
titul, kdy hranice příplatku byla zvýšena. Děkan přislíbil v souvislosti s rozpočtem fakulty, 
postupné navyšování příplatků od května 2018. 
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 9) Předseda senátu Jan Mádl informoval o rezignaci senátora Jana Kampa. Byla navržena 
volební komise v tomto složení: 
Jan Novotný - předseda volební komise, 
Jaromír Cais – člen, 
Pavel Kraus – člen, 
Irena Lysoňková – členka, 
Nataša Náprstková – členka. 
 
Návrh usnesení [90]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity 
J. E. Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje volební komisi k doplňujícím volbám do AS FSI 
ve složení: Jan Novotný předseda, členové Jaromír Cais, Pavel Kraus, Irena Lysoňková 
a Nataša Náprstková. 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[90]. 
 
Ad 10)  

a) Senátor Jaromír Cais upozornil na neaktuální webové stránky fakulty. V souvislosti 
s aktualizací stránek se informoval, zda vznikne místo pokynu směrnice ohledně 
vedení a zadávání závěrečných prací.  
Děkan Štefan Michna poděkoval za připomínky a přislíbil nápravu. Co se týká 
směrnice o zadávání závěrečných prací, směrnici by měl připravit proděkan pro 
studium Tomáš Vysloužil.  
Senátorka Blanka Skočilasová informovala o jednotném stylu prací a zadávání 
závěrečných prací, kdy návrh směrnice již existuje a byl předložen panu děkanovi.  

b) Děkan Štefan Michna informoval senátory o připravovaných akreditacích 
a reakreditacích.  Především informoval, o akreditaci Teplárenství Energetika, v rámci 
zajištění akreditace bylo vyhlášeno výběrové řízení a nastoupí na Ústav strojů 
a energetiky dr. Kantor a prof. Juchelková. 

 
Ad 11) Předseda senátu Jan Mádl poděkoval přítomným za účast. Dále bylo konstatováno, 
že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 86 až č. 90.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r.  

Ověřili: Jaromír Cais, v. r.  

 František Klimenda, v. r. 

 
 
V Ústí nad Labem dne 23. ledna 2018 
 
        prof. Ing. Jan Mádl, CSc. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI 
Příloha č. 2 SD č. 5/2013  
 


